
Zápis 
 

ze  13. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha, dne 12. 12. 2017 

 

Přítomno dle prezenční listiny: 19 

Omluveni: Ing. Kučerová, Doc. Lovecká, Ing. Bernatiková, Ing. Bystrianský, Ing. Lanč 

Hosté: prof. Melzoch, Ing. Chválná, prof. Pospíšil, prof. Bělohlav, Mgr. Vajsová, Mgr. Kinzlová, 

Ing. Janoušková, Ing. Kokta, Ing. Arch. Šichtanc, Ing. Kubant 

 

 

Program jednání schválen (19 – 0 – 0): 

 
1. Běstvina – projednání nákupu areálu 

2. Generel 

3. Různé 

a) informace o volbách do AS 

b) informace z kolegia rektora 

c) zástupce senátu v projektu OP VVV 

 

Ad 1. Běstvina – projednání nákupu areálu 

Kvestorka  seznámila  senát  s aktuální  situací  kolem  nákupu  letní  táborové  základny  Běstvina.  Jsou 

připraveny kupní smlouvy a znalecký posudek, ve kterém je areál odhadnut na 5 600 000,‐Kč. VŠCHT 

má zájem areál koupit. Celková rozloha areálu je cca 41 tis. m2, z toho 2 tis. m2 je zastavěná plocha.  

Malá část areálu  je na pozemku českých  lesů, VŠCHT bude mít snahu tuto část odkoupit. V případě 

zakoupení areálu bude nutná okamžitá rekonstrukce nevyhovujících sociálních zařízení v hodnotě cca 

10 mil. Kč. Další  investice budou nezbytné v následujících  letech. Předpokládá se, že vlastní provoz 

areálu  nebude  nutné  dofinancovávat.  Pro  soběstačnost  areálu  bude  vhodné  navázat  spolupráci 

s dalšími VŠ. 

 

V diskusi prof. Cibulka konstatoval, že se záměrem zakoupení areálu byl senát podrobně seznámen již 

na  zasedání AS dne 21. 11. 2017. Dále  informoval,  že  správní  rada  (SR)  vydala předchozí písemný 

souhlas rektorovi k jednání za účelem nákupu areálu. SR také doporučila vedení školy předložit plán 

jeho využívání. Ing. Březina za hospodářský výbor vyjádřil doporučení areál odkoupit.  

 

Usnesení:  AS  VŠCHT  vyjadřuje  souhlas  s jednáním  představitelů  VŠCHT  Praha  vedoucím  k  nákupu 

letní táborové základny v KÚ Běstvina. 

 

Schváleno 19– 0– 0. 

 

 

Ad 2. Generel 

Prorektor Pospíšil a zástupci stavebního odboru představili formou prezentací komplexní pohled na 

rozvoj VŠCHT v časovém horizontu 10‐20 let. Hlavními body stavebních plánů jsou rozšíření budovy B 

formou vnitrobloku, propojení budov A a B přechodovými můstky a rekonstrukce prostor uvolněných 

po pronájmu ČVUT. Rozšířením užitné plochy budovy B a plánovaným přesunem některých pracovišť 

z budovy  A  by  mělo  dojít  k nezbytnému  navýšení  celkové  užitné  plochy  na  VŠCHT.  Pro  úplné 



uspokojení  prostorových  potřeb  VŠCHT  bude  nezbytná  výstavba  budovy  na  Vítězném  náměstí 

plánovaná  v další  etapě.  Profesor Pospíšil  ve  své prezentaci  zdůraznil nezbytnost představovaných 

kroků z hlediska rozvoje výzkumu, výuky i zachování bezpečnosti na pracovištích.  

 

V souvislosti  s „Analýzou  a  studií  proveditelnosti  bezpečnostního  řešení  budov“  vystoupila 

Ing. Janoušková, která s využitím fotodokumentace vysvětlila, které nevyhovující předměty musí být 

do  konce  kalendářního  roku  2017  odstraněny  z chodeb  v budovách  VŠCHT  Praha.  Tato  doplňující 

informace bude předána odpovědným osobám. 

 

Ad 3. Různé 

a) Proběhly  volby  do  studentské  části  AS.  Zvoleni  byli  3  noví  senátoři.  Na  dalším  zasedání 

senátu, které bude v únoru, proběhne volba místopředsedy AS za studentskou část. 

b) Informace z kolegia rektora: 

‐ ČVUT byly předloženy smlouvy na pronájem prostor v budově B; AS ČVUT má na programu 

jejich projednání  

‐pozemky na Vítězném náměstí budou v nejbližší době oceněny; probíhá výběrové řízení na 

firmu 

‐ prof. Kotrba informoval o nově vypsaných projektech na VŠCHT (JIGA, podpora excelentních 

týmů) 

c)  Doc. Moucha  informoval  o  projektu  „Budování  expertních  kapacit  ‐  Transfer  technologií", 

v rámci  kterého  bude  na  VŠCHT  vytvořena  podpora  pro  řešitele  různých  typů  grantů  i 

smluvního  výzkumu.  V projektu  je  plánována  účast  zástupce  AS. Detaily  budou  zaslány  e‐

mailem. 

 

Příští zasedání 20. února 2018 

 

Zapsala: Ing. Iva Pospíšilová                                                     Za správnost: prof. Ing. Radek Cibulka, Ph.D. 


